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Groningen We hebben in Groningen (en ook in Drenthe) al een uitspraak gedaan, namelijk het opschorten van X

evenementen tot 1 juni a.s. Wat Groningen betreft mag dat ook 1 juli a.s. worden (als daar landelijk voor

wordt gekozen). Een landelijke lijn is mooi, maar als dat niet lukt dan houden wij vast aan 1 juni as.

Tot slot vraag ik aandacht voor de enorme druk die kan ontstaan op het organiseren van evenementen na 1

juni (of1 juli), bijvoorbeeld op de capaciteit van de hulpdiensten.

Zuid-Holland Zuid Dank voor de uitvraag inzake evenementen. Bij een keuze tussen de twee data kiest ZHZ voor 5 mei. De X

datum van 1 juli lijkt ons echt te ver weg, zeker gezien de doorlooptijd die evenementen aanvragen

doorgaans hebben. Dat zou betekenen dat er tot september niets mogelijk is, ook al zou het virus het

toelaten. De datum van 5 mei lijkt ons - met de kennis van nu - een logischer moment.

Gelderland-Zuid Aanbeveling verdient het om één landelijk lijn af te spreken hoe gemeenten omgaan met aanvragen voor X

evenementen. Met het inzicht van dit moment gaat de voorkeur van gemeenten in Gelderland-Zuid uit om

aanvragen voor B en C-evenementen tot en met 5 mei 2021 niet in behandeling te nemen. Dit geeft

duidelijkheid voor organisatoren, gemeenten en hulpverleningsdiensten.

Rekening moet worden gehouden dat verschuiven van evenementen naar het einde van het jaar niet kan

vanwege capaciteitsdruk bij de politie.”

Kennemerland Maandagochtend wordt dit besproken in het bestuurlijk regionaal beraad. Indien daar nog bijzonderheden uit

komen neemt de voorzitter dat mee naar het VB.

Twente Concreet wordt het volgende geadviseerd: xX

1. Het Veiligheidsberaad laten weten dat een landelijke lijn vanuit het kabinet over het al dan niet door

kunnen laten gaan van evenementen wenselijk is;

2. Het Veiligheidsberaad verzoeken het kabinet het volgende mee te geven:

o Maatwerk is noodzakelijk, er moet een nuancering komen op het type evenement. De plaatselike
braderie en avondvierdaagse zijn niet te vergelijken met de grote festivals. Mochten musea en
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dierentuinen open kunnen dan zouden kleinere doorstroom evenementen ook moeten kunnen.

Fasering in openstelling is wenselijk.
o De uitwerking per type evenement en daaraan eventueel gekoppeld een datum voor openstelling

over te laten aan de tijdelijk programmadirectoraat-generaal Samenleving en COVID-19 (DGSC-19).
Er zijn veel factoren van invioed op het openstellen van evenementen zoals testbewijzen, uitkomst

fieldlabs, politieke bereidheid enz. Het is niet verstandig om nu iets niet toe te staan terwijl er

gewerkt wordt aan oplossingen.
3. Totdat er een landelijke lijn vanuit het kabinet gecommuniceerd is de huidige Twentse lijn te

continueren.

Er wordt nadrukkelijk niet geadviseerd om de burgemeesters/veiligheidsregio’s en het Veiligheidsberaad zelf

een lijn te laten afspreken over het niet in behandeling nemen c.q. op te schorten van vergunningsaanvragen

tot en met 5 mei of tot 1 juli. Zoals gezegd is dit aan het kabinet. De kans bestaat dat een dergelijke

afgesproken lijn wordt ingehaald door een aankondiging van het kabinet dat evenementen vanaf een

eerdere datum zijn toegestaan. Organisatoren zouden het gemeenten/veiligheidsregio's en het

Veiligheidsberaad kunnen aanrekenen als zij op basis een uitspraak van hen geen aanvraag hebben

ingediend terwijl later blijkt dat dit wel had gekund.

de voorzitter en burgemeesters zijn VOOR een landelijke lijn en kiezen voor de datum van 1 juli.

Deze vraag is door mij voorgelegd in het regionaal beleidsteam. Hieruit is naar voren gekomen dat de

burgemeesters van de regio een landelijke lijn wensen tot en met 5 mei. Waarbij ik graag wil meegeven dat

een landelijke lijn meer moet zijn dan alleen het onmogelijk maken vergunningsaanvragen in te dienen, het

gaat er ook om hoe er wél invulling gegeven kan worden aan landelijke feestdagen zoals Koningsdag,

Dodenherdenking en Bevrijdingsdag. En ook na 5 mei zal er mogelijk behoefte zijn aan een landelijke lijn. In

het RBT zijn alternatieven voorgesteld die ik ook graag met u deel. Rekening houdend met Hemelvaartsdag
en Pinksteren eind mei, kan 1 juni ook als eventuele datum worden voorgesteld. Met daarbij een mogelijke
nuance dat de periode van 5 mei tot 1 juni alleen geldt voor grootschalige evenementen. De datum van 1 juli
is te ver weg in de tijd en sluit niet aan bij de wens om perspectief te bieden en kijken naar wat er, op lokaal

niveau, wel mogelijk is binnen de dan geldende maatregelen.

Op 1 februari is door het Algemeen Bestuur VRR een regionale lijn over evenementen afgesproken.
Gemeenten in onze regio ontmoedigen grootschalige B- en C-evenementen die voor 1 juli 2021

plaatsvinden. Dit houdt in dat organisatoren van B- en C-evenementen gewezen worden op risico’s die zij
lopen wanneer zij vroegtijdig evenementen organiseren. Indien de regelgeving het weer toelaat is het aan de
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individuele gemeente om te bezien of kleinschalige A-evenementen door kunnen gaan, mits aan de dan

geldende maatregelen kan worden voldaan.

Deze afspraken voorkomen een direct verbod op alle evenementen voor 1 juli, voor het geval eerder ruimte

ontstaat in de maatregelen. Daarbij laat deze afspraak ruimte voor een eigen afweging van de burgemeester

bij kleinere evenementen en doet daarmee recht aan de positie die zij hebben gekregen met de invoering
van de Twm. Tegelijkertijd worden organisatoren duidelijk gewezen op de risico’s van het plannen van een

evenement voor 1 juli. Verder zie ik in dit kader ook graag de resultaten van de field labs rondom

evenementen tegemoet.
In afgelopen vergaderingen van het Algemeen Bestuur is voorts naar voren gekomen dat de burgemeesters
in deze regio een landelijke lijn wenselijk vinden, maar wel een lijn waarbij ruimte blijft behouden voor (lokaal
maatwerk bij) kleinschalige evenementen. Het bieden van helderheid over evenementen voor 5 mei is een

liin die we ons kunnen voorstellen en die verdedigbaar is in het Algemeen Bestuur van de VRR.

De burgemeesters in Noord- en Oost-Gelderland zijn van mening dat het voor evenementen noodzakelijk is

om een heldere landelijke lijn af te spreken.
Indien uitgegaan wordt van opschorten t/m 5 mei achten wij het risico groot dat op korte termijn het

maatregelenpakket al evenementen tot voorbij die datum onmogelijk gaat maken. Dit zeker in gezien het

huidige verspreidingsbeeld. Het heeft onze voorkeur dan ook om direct één realistische termijn te

communiceren waarbij de voorkeur uitgaat naar de datum van tm 1 juni of1 juli.
De optie om te kiezen voor 1 juni in plaats van 1 juli kwam in onze overweging tot stand omdat op een

eerder moment dan 1 juli wellicht al wel ruimte ontstaat voor meer kleinschaligere evenementen. Daarmee

wordt ook enige spreiding georganiseerd in de toeristische drukte richting de zomer. Onze verwachting is dat

evenementen met veel publiek pas weer op een later moment kunnen plaatsvinden, wellicht zelfs na de

zomer.

+ Grote evenementen tot 5 mei verbieden en uiterlijk1 april opnieuw een perspectief vaststellen.

Perspectief1 juli ligt nl. te ver weg. Fieldlabs en pilots ondertussen wel door laten gaan.
+

Wij wensen één landelijke lijn. Dus datum die VB kiest, de (on)mogelijkheden in routekaart en de

perspectieven obv fieldlabs graag uitiegbaar en verenigbaar maken.

De burgemeesters van Drenthe zien geen noodzaak om in het Veiligheidsberaad te komen tot &én lijn met

betrekking tot het wel/niet in behandeling nemen van vergunningsaanvragen. Daarvoor hebben ze de

volgende argumenten:
- Het kabinet bepaalt de maatregelen op basis van de Twm covid-19. Ook de maatregelen met betrekking

tot evenementen. Wanneer het Veiligheidsberaad een nationale lijn m.b.t. evenementen afspreekt
bestaat het risico dat er verschillen gaan ontstaan tussen de ruimte die het kabinet biedt in de

maatregelen en de lijn die het Veiligheidsberaad heeft gekozen.
- De term ‘evenementen’ behelst een té breed scala aan activiteiten om generiek en landelijk één lijn voor

te kiezen. Braderieén, sportwedstrijden, puzzelwandeltochten én grootschalige festivals vallen allen

onder de nocemer ‘evenement’ terwijl ze zowel in voorbereiding, beoordeling als risico volstrekt
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verschillend zijn. Wanneer de maatregelen enigszins ruimte geven voor (kleinschalige) evenementen is

de lokale afweging én kennis van de situatie essentieel om een juiste beoordeling van het evenement te

kunnen doen.

- Het niet in behandeling nemen van vergunningaanvragen brengt met zich mee dat, wanneer er wél weer

evenementen mogelijk zijn, een hausse zal ontstaan die de grenzen van de capaciteit van gemeenten
en hulpdiensten snel zal bereiken. Het is helder dat evenementen vooralsnog niet kunnen plaatsvinden

maar ze kunnen al wel worden voorbereid.
- De burgemeesters in Drenthe hebben met elkaar afgesproken dat ze organisatoren van ‘grote’

evenementen ten zeerste ontraden hun evenement te plannen véér 1 juni. De lokale connecties en

goede contacten hebben ertoe geleid dat de grote organisatoren dit initiatief hebben omarmd.

Het antwoord vanuit de burgemeesters van Limburg-Noord is: ja we willen graag een landelijke lijn afspreken
om vergunningsaanvragen tot 1 juli niet in behandeling te nemen ¢.q. op te schorten.

Binnen de Veiligheidsregio Hollands Midden (VRHM) vindt veel afstemming plaats over evenementen. Op dit

moment is de regionale evenementenkalender 2021 in de maak. Hierin zien we een verschuiving naar het

najaar van met name de grotere, risico-evenementen. De vraag die nu door het Veiligheidsberaad wordt

gesteld is daarom niet zo urgent in onze veiligheidsregio. Op basis van de evenementenkalenderdient nu
een afweging gemaakt te worden door de burgemeesters, rekening houdende met de capaciteit van

gemeenten en hulpdiensten, over de planning van deze evenementen in het najaar. In het Regionaal

toepassingskader Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 VRHM is door de burgemeesters de onderling

afspraak gemaakt, dat grootschalige risico evenementen (categorie B+ en C) niet worden toegestaan tot

twee maanden na intrekking van het landelijk verbod op deze categorie evenementen. Dit heeft te maken

met de zorgvuldige voorbereiding door gemeenten en hulpdiensten. Bij een concreet uitzicht op de opheffing
van dit verbod kan eerder worden gestart met de voorbereidingen.

De burgemeesters in de VRHM ondersteunen de wens van het Veiligheidsberaad om te komen tot een

eenduidig advies aan het kabinet. Hierbij dient wel een onderscheid gemaakt te worden tussen de kleinere

evenementen (die mogelijk eerder kunnen plaatsvinden) en de grote, risico-evenementen (die dan pas later

kunnen plaatsvinden). Het weer toestaan van evenementen moet ook passen binnen een stapsgewijze

versoepeling van de coronamaatregelen (op basis van het geldende medische beeld). Hierbinnen dient een

prioritering plaats te vinden, waarbij in eerste instantie wordt gedacht aan o.a. het verruimen van het aantal

bezoekers thuis, het openen van deterrassen, het verder openen van de winkels/horeca/cultuur/sport, etc.

etc. Kleinere evenementen zouden dan mogelijk na 5 mei weer kunnen plaatsvinden en grotere
evenementen na 1 juli. Dit is uiteraard afhankelijk van het dan geldende medische beeld.
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Verder dient (landelijk) ingezet te blijven worden op de pilots/fieldlabs om te testen wat kan en wat (nog) niet

kan.

Vanuit de veiligheidsregio Zuid-Limburg wensen we een landelijke lijn af te spreken waarin onder andere

(grootschalige) evenementen die een aanvraag doen om plaats te vinden vé6ér 1 juli 2021 niet in behandeling
worden genomen, waarbij we de kanttekening plaatsen dat grootscheeps opschorten (richting najaar 2021)
evenmin wenselijk is.

Een landelijke lijn over het al dan niet door kunnen laten gaan van evenementen is wenselijk. Dit moet wel

een landelijke duidelijke lijn zijn die toepasbaar is voor alle gemeenten (niet alleen voor de grote

Randstedelijke gemeenten). Het mag geen multi interpretabele lijn zijn en als er sprake is van uitzonderingen

moeten deze allemaal benoemd worden.

Het Veiligheidsberaad wordt verzocht het kabinet het volgende mee te geven:
eo Maatwerk is noodzakelijk, er moet een nuancering komen op het type evenement. De plaatselijke

braderie en avondvierdaagse zijn niet te vergelijken met de grote festivals. Mochten musea en

dierentuinen open kunnen dan zouden kleinere doorstroom evenementen ook moeten kunnen. Fasering
in openstelling is wenselijk.

» De uitwerking per type evenement en daaraan eventueel gekoppeld een datum over te laten aan de

tijdelijk programmadirectoraat-generaal Samenleving en COVID-19 (DGSC-19). Er zijn veel factoren

van invloed op het openstellen van evenementen zoals testbewijzen, uitkomst fieldlabs, politieke
bereidheid enz. Het is niet verstandig om nu iets niet toe te staan terwijl er gewerkt wordt aan

oplossingen.

Er wordt nadrukkelijk niet geadviseerd om de burgemeesters/veiligheidsregio’s en het Veiligheidsberaad een

lijn te laten afspreken over het niet in behandeling nemen c.q. op te schorten van vergunningsaanvragen tot

en met 5 mei of tot 1 juli. Dit is aan het kabinet. De kans bestaat dat een dergelijke afgesproken lijn wordt

ingehaald door een aankondiging van het kabinet dat evenementen vanaf een eerdere datum zijn

toegestaan. Organisatoren zouden het gemeenten/veiligheidsregio’s en het Veiligheidsberaad kunnen

aanrekenen als zij op basis een uitspraak van hen geen aanvraag hebben ingediend terwijl later blijkt dat dit

wel had gekund

Zeeland is voor het afspreken van een landelijke lijn; Tot minstens 5 mei geen

evenementen;5 mei is geen gelukkige datum; valtin de meivakantie. Graag hier rekening
mee houden;Geef ook na een gestelde datum perspectief aan organisatoren. Bijvoorbeeld:
tot en met 5 mei geen evenementen maar voor 1 april laten we weten welk regime na 5
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mei gaat gelden; Weeg bij de keuze voor een datum de gezondheidsperspectieven mee

zoals besmettingsgraad, zorgcontinuiteit en vaccinatieforecast.

Advies aan voorzitter VR MWB:

1.

>

Er circuleren nu meerdere boodschappen over evenementen in de nabije toekomst;
daar heeft niemand baat bij.

Het is niet verstandig om nu iets voor de komende maanden niet meer toe te staan

terwijl er gewerkt wordt aan oplossingen. Denk daarbij aan de (snelle en positieve)
ontwikkelingen rondom het vaccineren, toegang met testbewijs, uitkomsten fieldlabs,
garantiefonds etc.

Ons advies zou zijn de burgemeesters/veiligheidsregic’s en het Veiligheidsberaad
niet een lijn te laten bepalen over het niet in behandeling nemen c.q. op te schorten

van vergunningsaanvragen tot en met 5 mei of tot 1 juli. Laat het bepalen van een

eenduidige landelijke lijn over aan het kabinet. De kans bestaat dat een dergelijke

afgesproken lijn wordt ingehaald door een aankondiging van het kabinet dat

evenementen vanaf een eerdere datum zijn toegestaan. Organisatoren zouden het

gemeenten/veiligheidsregio’s en het Veiligheidsberaad kunnen aanrekenen als zij op
basis een uitspraak van hen geen aanvraag hebben ingediend terwijl later blijkt dat dit

wel had gekund.

Standpunt voorzitter VR MWB

Ben het eens met het advies dat het niet nodig/wenselijk is een landelijke lijn af te spreken:
uiteindelijk wordt het bepaald door de (kleine) stappen die het kabinet gaat nemen om NL

geleidelijk uit de lockdown te halen

VRAA vindt dat de evenementen in elk geval tot 5 mei niet door kunnen gaan en dus niet

in vergunning worden genomen. Daarna zien we afhankelijk van verloop maatregelen

pakket.
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